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La meva visita al Gran Teatre del Liceu 

 

En aquesta història aprendré com accedir  

al Gran Teatre del Liceu. 

 

Coneixeré algunes persones que m’ajudaran  

i algunes de les coses que podré fer  

quan estigui a dintre. 

 

Vaig al Gran Teatre del Liceu 

El Gran Teatre del Liceu és un teatre  

on s’hi representen funcions d’òpera,  

de dansa, concerts i espectacles per a famílies.  

 

Aquest teatre també es diu Liceu.  

El Liceu està al centre de la ciutat de Barcelona,  

a un carrer molt famós anomenat La Rambla.  

Quan arribi a La Rambla  

veuré l’entrada principal del Liceu.    
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On compro o recullo les entrades? 
 

Si vull comprar o recollir les meves entrades  

aniré a l’accés de les taquilles del Liceu.  

Està a uns 15 metres més avall  

de l’entrada principal del Liceu. 
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Accés de les taquilles del Liceu:  
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Les taquilles poden ser una mica sorolloses  

i em puc trobar una mica de cua.  

Hauré d’esperar uns minuts.  
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Unes persones darrera d’un mostrador  

m’atendran molt amablement.  

Taquilles del Liceu: 
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Les entrades del Gran Teatre del Liceu són així: 
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El Liceu té 2 entrades.  

Una és l’entrada principal, situada a La Rambla.  

I una altra de més tranquil·la situada al carrer Sant Pau, 7.  

L’entrada principal té escales  

i en canvi l’entrada de Sant Pau no. 

1.- Entrada principal situada a La Rambla: 
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2.- Entrada del carrer Sant Pau, 7  

L’entrada del carrer Sant Pau no té escales.  

Té ascensors i un guarda-roba. 

Entrada del carrer Sant Pau: 
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Quan vagi a l’entrada principal del Liceu  

em trobaré unes peanes semblants a les del metro.  

Peanes d’accés: 

 

Allà hi hauré de posar el codi de barres  

de la meva entrada perquè les peanes s’obrin: 
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L’accés principal de La Rambla té un vestíbul. 
Es coneix amb el nom de Vestíbul Històric.   
És un vestíbul de color verd i daurat  
amb columnes i escales protegides per estores vermelles. 

Vestíbul Històric: 
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Al Vestíbul Històric del Liceu  
puc deixar la meva jaqueta  
i la meva motxilla al guarda-roba. 
No he de pagar res per deixar les meves pertinences. 

Guarda-roba de l’entrada principal: 

 

Em puc trobar una mica de cua de persones  
deixant les seves jaquetes i motxilles. 
Hauré de tenir paciència i esperar uns minuts.  
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Quan deixi les meves pertinences  
em donaran un tiquet vermell  
que hauré de guardar fins a la fi de l’espectacle  
per poder recuperar-les. 

 

Tiquet del guarda-roba: 
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Al Vestíbul Històric del Liceu  
també trobaré un espai on adquirir  
els programes de mà. 

 

Venda de programes: 
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El programa de mà és el llibret  
sobre l’òpera que aniré a veure.  
 
Al llibret puc trobar informació  
sobre el compositor de l’òpera, els cantants  
i sobre les persones  
que han fet el muntatge de l’obra. 

Programa de mà: 

 

 

A dins del programa de mà  

podré llegir el resum argumental de l’òpera  

en lectura fàcil a través d’un codi QR 

o bé fent la consulta al web del Liceu. 
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Puc arribar fins a la meva butaca de la Sala  
amb l’ajuda d’uns panells informatius  
que es troben a totes les plantes del Liceu:  

Panells informatius: 
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També puc demanar ajuda  
a les persones d’acomodació del Liceu. 
Porten una jaqueta vermella: 

 

O bé a la Cap de Sala: 
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La Sala del Liceu és molt gran  
i té forma de ferradura de cavall.  

Les butaques són de vellut de color vermell.  
Hi ha 2.292 butaques.  
Les plantes superiors tenen una decoració daurada.  

Al sostre hi ha una làmpada circular  
i 8 medallons rodons amb unes butaques pintades. 
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La Sala des de l’escenari: 

 

La Sala des de la Platea: 
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Quan s’apaguin els llums de la Sala  
la funció començarà i hauré de fer silenci 
i estar atent a l’escenari.  

 

Just davant meu veuré una pantalleta. 
Em servirà per llegir el text que canten els cantants  
en català, en castellà o en anglès.  

 

Pantalleta: 
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Si durant la pausa vull anar al lavabo  
el trobaré al passadís de cada pis.  

 

Em fixaré amb els rètols informatius com aquest: 

 

 

 



                                                        
 

21 
 

Si vull menjar o beure alguna cosa  
puc anar a 2 llocs.  
 
Un lloc és el Saló dels Miralls.  
El Saló dels Miralls té un terra de color blanc i negre  
i uns sofàs blaus on podré seure.  
El sostre està tot pintat.  

Saló dels Miralls: 
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Si vull menjar o beure alguna cosa  
també puc anar  
a la sala del Foyer.  
El Foyer és una sala amb terra de fusta.  

 

El Foyer: 

 

 

Només puc menjar al Saló dels Miralls o al Foyer.  
No puc menjar dins de la Sala  
ni tampoc als passadissos del Liceu.  
 
De vegades el Saló dels Miralls i el Foyer  
estan molt plens d’altres persones  
que també volen menjar i beure. 
Hauré de tenir paciència. 
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Per anar al Saló dels Miralls o al Foyer  
puc fer-ho per les escales  
o bé pels ascensors del Liceu.  

Ascensors del Liceu: 
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Quan s’acabi la funció 

recolliré les meves pertinences al guarda-roba 

i abandonaré el teatre  

per l’entrada principal de La Rambla o per Sant Pau. 

 

 



A
sc
e
n
so
rs



Retallo i enganxo els espais que voldré 

veure i senyalo el que voldré fer:

Necessito un lloc tranquil



Retallo i enganxo els espais que voldré 

veure i senyalo el que voldré fer:

Vull menjar o beure

Necessito anar al serveis

Vull marxar a casa



El Vestíbul Històric El Saló dels Miralls

El FoyerLa Sala



 

També puc visitar el Liceu abans d’anar-hi consultant el següent enllaç: 

http://www.liceubarcelona.cat/ca/google-sreet-view 

 

Aquesta guia ha estat creada amb el patrocini de  

 

i la col·laboració de 

 

                                       

 

 

                                                                      

 

 

 

Irene Calvís 

Programa social “El Liceu de totes i tots” 

Gran Teatre del Liceu 

Telèfon: 93 485 99 29 

irene.calvis@liceubarcelona.cat 

https://www.liceubarcelona.cat/ca/presentacio 
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